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  Protokół nr 27/2021 

posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego  

Powiatu i Przestrzegania Prawa,  

przeprowadzonego w trybie zdalnym w czwartek 28 stycznia 2021 r. 

   

W posiedzeniu  uczestniczyli wszyscy członkowie ww. komisji. 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach uczestniczyły także: 

 Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak. 

 Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik.  

 

Zaproszenie na posiedzenie Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa otworzył posiedzenie Komisji o godz. 10.00. 

Powitał zebranych Radnych oraz zaproszonych gości i na podstawie listy obecności (każdy 

Radny potwierdził swoją obecność wciskając przycisk kworum w systemie eSesja – radny 

Marcin Szydłowski nie potwierdził swojej obecności), stwierdził że w komisji uczestniczy 8 

Radnych co stanowi wymagane kworum.  

 

Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono.  

Po siedzenie odbyło się wg następującego planu: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołów nr 25/2020 i 26/2020 z poprzednich posiedzeń Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Śremskiego za rok 2020. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2021 rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową 

powiatu śremskiego. 

6. Sprawozdanie z działalności Komisji w 2020 roku. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny Marcin Szydłowski dołączył do zdalnego posiedzenia. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zgłosić uwagi do 

protokołu nr 25/2020 z posiedzenia komisji? 

 

Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie, w wyniku którego protokół nr 

25/2020 z dnia 03 grudnia 2020 r. został przyjęty (9 głosów za). 

 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zgłosić uwagi do 

protokołu nr 26/2020 z posiedzenia komisji? 

 

Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie, w wyniku którego protokół nr 

26/2020 z dnia 27 grudnia 2020 r. został przyjęty (9 głosów za). 
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Ad 3.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z 

działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Śremskiego za rok 2020. 

 

Izabela Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich (wideokonferencja) 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (9 głosów za) projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Śremskiego za rok 

2020. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad 4.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 

2021 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak (wideokonferencja) przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Starosta Śremski Zenon Jahns (wideokonferencja) powiedział, że Zarząd Powiatu w 

Śremie zaproponuje na sesji autopoprawki, które będą dotyczyły nowych zadań 

inwestycyjnych na łączną kwotę 4.608.000 zł. Zadania te będą obejmowały przebudowę 

nawierzchni drogi powiatowej : nr 4072P w m. Dąbrowa (wartość zadania 250.000 zł), 

4069P w m. Wyrzeka (wartość zadania 700.000 zł), 4073P na odc. Kadzewo-Dolsk (dalsza 

część zadania na kwotę 1.100.000 zł), na odc. Jaszkowo-Góra-Psarskie (wartość zadania 

2.100.000 zł). One będą realizowane poprzez położenie nakładki. Następnie poprzez 

powierzchniowe utrwalenie emulsją i grysami zostanie zmodernizowana droga 4085 z 

Nowieczka przez Ostrowieczno (wartość zadania 300.000 zł). Przebudowa nawierzchni 

parkingu w ciągu drogi powiatowej nr 4156P w m. Śrem, ul. Roweckiego (wartość zadania 

158.000 zł).  

 

Radny Emil Majsner (wideokonferencja) poprosił o szczegółowy zakres planowanych 

inwestycji.  

 

Starosta Śremski Zenon Jahns (wideokonferencja) powiedział, że bardzo szczegółowe 

informacje na temat planowanych inwestycji posiada Powiatowy Zarząd Dróg w Śremie. W 

m. Dąbrowa na odcinku ok. 1 km od szkoły do wyjazdu w kierunku m. Dąbrowa zostanie 

położona warstwa ścieralna. W m. Wyrzeka na odcinku ok. 800 m w kierunku m. Kadzewo 

zostanie położona nowa nakładka i wymieniony chodnik. Na odc. Kadzewo-Dolsk 

planowane jest położenie nakładek odpowiednio w m. Mełpin ok.700 m, w m. Lubiatówko 

ok. 800 m, w m. Dolsk (okolice cmentarza) ok. 800 m. Modernizacje nawierzchni dróg 
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przeprowadzane są na dwa sposoby. Wybór metody zależy od stanu nawierzchni drogi. 

Mniejsze uszkodzenia nawierzchni są powierzchniowo utrwalane, aby uniknąć pęknięć i 

dziur. Natomiast na większe uszkodzenia wylewana jest gorąca masa, która zostaje 

wyrównana i powierzchniowo utrwalona. Tym sposobem zostanie zmodernizowany odcinek 

drogi przy szkole w m. Dolsk. Na odc. Nowieczek-Ostrowieczno ok. 2 km (1 km -150 tys. zł 

) planowana jest również kompleksowa modernizacja. Na odc. Jaszkowo-Góra-Psarskie ok. 

3,5 km zostanie wykonana dalsza część modernizacji drogi za pomocą nakładki. 

Przebudowa parkingu w m. Śrem przy ul. Roweckiego obecnie jest na etapie dokumentacji 

projektowej, ponieważ przechodzi tam rurociąg gazowy konieczne są uzgodnienia z PGNiG.  

 

Radny Emil Majsner (wideokonferencja) zapytał, w którą stronę będzie przebiegała 

inwestycja w Dąbrowie.  

 

Starosta Śremski Zenon Jahns (wideokonferencja) odpowiedział, że w rejonie Dąbrowa-

Luciny planowane jest przeprowadzenie 3 inwestycji. Pierwsza inwestycja dotyczy 

przebudowy nawierzchni drogi powiatowej nr 2480P w m. Kaleje (ujęta w wydatkach 

niewygasających) kwota wydatku ok. 530 tys. zł. Druga inwestycja z m. Dąbrowa do drogi 

wojewódzkiej w kierunku m. Luciny (wartość zadania ok.1,4 mln zł). Trzecia inwestycja 

przy szkole w m. Dąbrowa, o której już wcześniej wspominał będzie przebiegała w kierunku 

m. Mechlin. 

 

Radni nie zgłosili pytań. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

  

Komisja zaopiniowała pozytywnie (9 głosów za) projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

budżetową na 2021 rok. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad 5.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu śremskiego. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak (wideokonferencja) przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (9 głosów za) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu śremskiego. Projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad 6.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa przedstawił sprawozdanie z działalności 

Komisji Budżetu w 2020 roku. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad 7. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zabrać głos w tym 

punkcie porządku obrad?  

 

Radni nie zgłosili głosów i wniosków. 
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Poprosił, aby przewodniczący Klubów Radnych przesłali na email biura rady informację o 

zaopiniowaniu projektów uchwał.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew 

Hoffa zamknął obrady Komisji o godz. 1054.  
 

Protokołowała  

Elżbieta Lewandowska - Jaśniak  

 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego Powiatu 

i Przestrzegania Prawa 

 

Zbigniew Hoffa 


